

Title (en)
Packaging bag fitted with a napkin

Title (de)
Mit einer Serviette bestückter Verpackungsbeutel

Title (fr)
Sac d'emballage doté d'une serviette

Publication
EP 2394538 A1 20111214 (DE)

Application
EP 10165681 A 20100611

Priority
EP 10165681 A 20100611

Abstract (en)

The bag (1) has front and rear layers (3, 4) made of flat flexible material, and an intermediate layer (7) made of flat flexible and liquid-impermeable material. A napkin (5) is provided between the front and intermediate layers, and a chamber (22) for receiving food is formed between the intermediate layer and the rear layer. The front layer or the rear layer is longer than the other layer to form a foldable closure flap for the chamber. The intermediate layer is sealed into lateral edges that are designed as seal edges. A section (2) is arranged in the front layer.

Abstract (de)

Ein mit einer Serviette (5) bestückte Verpackungsbeutel (1) ist zum Verpacken von Lebensmitteln bestimmt. Er besteht aus einer vorderseitigen (3) und einer rückseitigen Lage (4) aus einem flachen, flexiblen Material. Eine Zwischenlage (7) aus einem flachen, flexiblen und flüssigkeitsundurchlässigen Material schützt die Serviette (5) vor Feuchtigkeit aus dem in einem Raum (22) des Verpackungsbeutels (1) aufgenommenen Lebensmittel. Eine der Lagen (3, 4) ist länger als die andere ausgebildet, um eine Verschlussklappe für den Raum (22) zu bilden.

IPC 8 full level
A47G 21/00 (2006.01); **B65D 77/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 31/12 (2013.01); **B65D 77/08** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 19739313 C1 19990325 - LEMO MASCHB GMBH [DE]
- WO 2009043542 A1 20090409 - ELAG AST GMBH [CH], et al

Citation (search report)

[X] EP 0858951 A1 19980819 - FER CART & C S N C [IT]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2394538 A1 20111214; AU 2011263910 A1 20130110; EP 2579750 A1 20130417; WO 2011154353 A1 20111215

DOCDB simple family (application)

EP 10165681 A 20100611; AU 2011263910 A 20110606; EP 11723473 A 20110606; EP 2011059288 W 20110606